
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 24. 02.  2004 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 
 
    
Začiatok zasadnutia: 8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:  20.00 h  
 
   
Prítomní:           30 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
                                  
Neprítomný:   MUDr. Gabriel Šimko, MPH  – ospravedlnený                                  
 
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná kontrolórka mesta 
                              JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP 
                              PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre masmédiá 
                              Ing. Naďa Prilinská – riaditeľka sekretariátu prednostu 
                              Ing. Zuzana Homolová – poverená vedúca odboru vnútornej správy 
                              Ing. Katarína Bašková – poverená vedúca finančného odboru  
                              PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – pov. vedúca odb. starost. o občana 
                              Ing. arch. Vladimír Falat  – poverený vedúci odboru výstav. a RR 
                              Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva                               
                              Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
                              Ing. Iveta Hakošová – vedúca oddelenia daní a poplatkov 
                              Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia  
                              Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci odd. hlavného arch. mesta 
                              Ing. Marián Kobárik – poverený riaditeľ SMM Prievidza 
                              Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
                              Ján Detko – referent AIS 
                                   Ing. Miloš Lauko – referent GIS 
                              Iveta Litvajová – referentka pre servis MsR a MsZ 
                               – podľa prezenčnej listiny  

 
          masmédiá, občania  
          – podľa prezenčnej listiny  

 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 
zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, 
regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  
Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní poslanci dostali pozvánky a konštatoval,            
že na začiatku rokovania za účasti 29 poslancov MsZ bolo rokovanie MsZ uznášania 
a rokovania schopné. 
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Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva, ktoré pracovalo na rokovaní MsZ v  zložení: predsedovia poslaneckých 
klubov – Ján Kotian, Ing. Mgr. Jozef Kobela, Ing. Milan Dérer; zástupca primátora mesta – 
Ing. Michal Mladý; prednosta MsÚ – Mgr. Ľudovít Fábry a hlavná kontrolórka mesta – Ing. 
Jana Michaličková.  
 

Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený –        
Mgr. Ľubomír Vida a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menovaní – Zuzana Belanová 
a Milan Budáč. 
 

Na základe odporučenia Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie navrhnutí a poslancami MsZ zvolení: Helena Dadíková – za predsedníčku  

                                                               Mgr. Katarína Bubnášová – za členku  
                                                               Ing. Jozef Kňaze  – za člena  

  
Po hlasovaní poslancov MsZ  primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, 

aby zaujali svoje miesta. 
K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 01/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie:  30 poslancov za.  
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bod č. 20 – „Rôzne“ boli spolu s materiálmi doručené všetkým poslancom MsZ 
a následne primátor mesta uviedol, že do navrhovaného programu bodu č. 20 – „Rôzne“, 
bol doplnený bod  „Návrh na odkúpenie majetku z konkurznej podstaty úpadcu THM, a. s. 
Prievidza“ – bod č. 14, bodu Rôzne. 
 
 Vzhľadom na skutočnosť, že neboli ďalšie návrhy na doplnenie programu MsZ 
a bodu Rôzne, rokovanie mestského zastupiteľstva sa riadilo schváleným programom.  
 
P r o g r a m   MsZ:  
 
1. Otvorenie   
2. Vyhodnotenie uznesení MsZ  
3.   Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra a útvaru hlavného 

kontrolóra mesta Prievidza za rok 2003 a Správa o vybavovaní sťažností a petícií       
za rok 2003  

4. Dostavba bytov na Ciglianskej ceste v Prievidzi   
5. Výstavba školskej plavárne v Prievidzi  
6. Návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta Prievidza č. 64/2002 o miestnych poplatkoch   
7. Návrh Zmeny č. 7 Územného plánu sídelného útvaru Prievidza a Návrh Doplnku č. 3 

k VZN mesta Prievidza č. 31/1995 o územnom pláne sídelného útvaru  
8. Návrh Doplnku č. 4 k VZN mesta Prievidza č. 15/1993 o pôsobnosti mesta vo veciach 

nájmu a podnájmu nebytových priestorov  
9. Návrh projektových zámerov mesta Prievidza na možnosť čerpania finančných 

prostriedkov zo štrukturálnych fondov EÚ  
10. Stratégia rozvoja mesta Prievidza   
11. Návrh na zmenu Organizačnej štruktúry Mestskej polície v Prievidzi   
12. Návrh na vymenovanie riaditeľa príspevkovej organizácie mesta - Správa majetku 

mesta Prievidza  
13. Návrh na vymenovanie riaditeľky MŠ na Ul. A. Stodolu v Prievidzi        
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14. Konštituovanie Rady školy CVČ v Prievidzi a zmeny týkajúce sa delegovania 
zástupcov mesta do rád škôl   

15. Kritériá pre poskytovanie jednorázovej dávky pre občanov v hmotnej núdzi    
16. Návrh na doplnenie VVO č. 5 o neposlancov s vytvorením troch samostatných 

podvýborov pre jednotlivé mestské časti   
17. Návrh na zmeny v komisiách MsZ   
18. Návrh na zmenu Pravidiel pre prenájom nehnuteľností z majetku mesta Prievidza  
19. Diskusia pre občanov  (15. 00 h – 16. 00 h) 
20. Rôzne 
21. Interpelácie poslancov 
22. Záver 
 
 
           bod č. 20 –  „Rôzne“ 
 

1. Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku  
2. Majektoprávne vyporiadanie nehnuteľností   
3. Správa z  Národnej agentúry pre rozvoj malého a stredného podnikania o pridelení 

finančných prostriedkov na rekonštrukciu budovy Priemstav C    
4. Informácia o možných lokalitách na umiestnenie sociálneho ubytovania v meste 

Prievidza  
5. Informácia o nákladoch na prevádzkovanie ľadovej plochy na Námestí slobody 

v Prievidzi  
6. Návrh na výrobu a vysielanie vlastnej kontaktovej relácie s názvom „Primátor         

na ulici“  
7. Návrh projektu vybudovania mestského rozhlasu v Prievidzi  
8. Projekt „hEUréka“  
9. Návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov zaradených v rozpočte mesta       

pre potrebu VVO  
10. Žiadosť Slovenského rybárskeho zväzu o poskytnutie finančnej výpomoci   
11. Žiadosti spol. BIC Prievidza, s r. o., o finančný príspevok   
12.  Návrh komisie mládeže a voľnočasových aktivít na udelenie ceny mesta Prievidza  
13.  Návrh termínov MsR a MsZ na II. štvrťrok 2004  

      14. Návrh na odkúpenie majetku z konkurznej podstaty úpadcu THM, a. s. Prievidza 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že hlasovaním prítomných poslancov 
bol program MsZ jednohlasne schválený.                                                         
K časti bodu rokovania  prijalo MsZ uznesenie č. 02/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie:  30 poslancov za. 
 
 

– k bodu  2 – 
„Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, v súlade s rokovacím poriadkom 

MsZ v Prievidzi, prítomných oboznámila so stanoviskom hlavného kontrolóra mesta 
Prievidza k plneniu uznesenia, ktoré sa týkalo predloženého materiálu Vyhodnotenie 
uznesení MsZ v Prievidzi za obdobie od konania posledného mestského zastupiteľstva, 
ktorého zasadnutie bolo 25. 11. 2003.  
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Hlavná kontrolórka mesta zdôraznila, že v materiáli sú vyhodnotené všetky uznesenia MsZ 
za roky 1997-2003, ktoré sú v sledovaní a uviedla, že ich bolo 22 a taktiež poznamenala, 
že materiál obsahuje zoznam uznesení na vypustenie zo sledovania za roky 2002-2003. 
Ďalej informovala o osobitne sledovaných uzneseniach, ktoré sa týkali predaja 
nehnuteľností z majetku mesta, sú predkladané k vyhodnoteniu v zmysle uznesenia z roku 
1997. 
Ing. Jana Michaličková vo svojom stanovisku ďalej uviedla, že v predkladanom materiáli 
sú opravné uznesenia z minulého obdobia. 

V ďalšej časti hlavná kontrolórka mesta prítomných informovala o vykonanej 
kontrole plnenia uznesenia č. 440/2003, ktoré sa týkalo uzavretia nájomnej zmluvy medzi 
mestom Prievidza a spol. BIC Prievidza, s r. o., na dlhodobý prenájom spoluvlastníckeho 
podielu v jednotretinovom podiele z prevádzkovej budovy a garáží – budova „Priemstav 
C“. Ako uviedla hlavná kontrolórka mesta, taktiež ďalším kontrolovaným uznesením 
471/2003- kontrola nájomnej zmluvy mestom a UNIPA Prievidza, s. r. o., boli zapracované 
všetky podmienky, ktoré boli stanovené a následne i schválené MsZ. 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že na základe vykonanej 
kontroly predkladaného materiálu a po príslušnom prehodnotení spracovaných 
pripomienok jednotlivých vedúcich a kompetentných pracovníkov mestského úradu, 
odporučila, aby bol predložený materiál poslancami schválený. 
 
     V priebehu prejednávania uvedeného bodu programu MsZ neboli žiadne pripomienky 
a ani doplňujúce návrhy a preto po predložení navrhovaného uznesenia k bodu rokovania  
prijalo MsZ uznesenie č. 03/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 
 

– k bodu  3 – 
„Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra a útvaru hlavného 
kontrolóra mesta Prievidza za rok 2003 a Správa o vybavovaní sťažností a petícií       
za rok 2003“  

 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta prítomným predložila správu 

podľa uvedeného bodu programu MsZ. 
V ďalšej časti rokovania predložila stanovisko hlavného kontrolóra mesta, ktorým 

odporučila MsZ  predložený návrh  schváliť. 
Hlasovaním poslanci schválili Správu o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
a útvaru hlavného kontrolóra mesta Prievidza za rok 2003 a Správu o vybavovaní 
sťažností a petícií za rok 2003. 
K uvedenej časti bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 04/04, ktoré tvorí prílohu 
k zápisnici.  
Hlasovanie: 30 poslancov za.   
 
 

– k bodu 4 – 
„Dostavba bytov na Ciglianskej ceste v Prievidzi“ 

 
Ing. arch. Vladimír Falát, poverený vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja 

MsÚ, na základe schválenej novej smernice o výstavbe nájomných bytov, predložil          
na rokovaní MsZ materiál  Dostavbu bytov na Ciglianskej ceste v Prievidzi. 
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Uviedol, že na základe nových zmien a platného zákona o podmienkach financovania        
z fondu rozvoja bývania, boli následne zmenené podmienky pri financovaní rozostavaných 
bytových jednotiek na Ciglianskej  ceste v Prievidzi. 
Po doplňujúcich informáciách primátorom mesta a na základe pripomienok Heleny 
Dadíkovej, poslankyni MsZ, k uvedenému bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie             
č. 05/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Schváleným uznesením boli zrušené uznesenia MsZ č. 265/02  zo dňa 22. 10. 2002, 
ktorým MsZ schválilo podmienky poskytovania príspevku na výstavbu nájomných bytov 
„Sociálne bývanie Ciglianska č. 2 Prievidza – 173 b. j.“, spôsob financovania 173 b. j. 
a spôsob financovania technickej vybavenosti a zároveň bolo zrušené uznesenie MsZ         
č. 265/02 zo dňa 22. 10. 2002. 
Hlasovanie: 30 poslancov za. 
 
           V ďalšej časti bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 06/04, ktoré tvorí prílohu 
k zápisnici. 
Uvedeným uznesením poslanci schválili dofinancovanie výstavby nájomných bytov 
v zmysle smerníc Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR a úverové 
zabezpečenie prostriedkov mesta zo Štátneho fondu rozvoja bývania na realizáciu stavby 
na Ciglianskej ceste v Prievidzi, v zmysle Zákona o štátnom fonde rozvoja bývania. 
Hlasovanie: 30 poslancov za. 
 

K časti bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 07/04, ktoré tvorí prílohu 
k zápisnici. 
Uvedeným uznesením poslanci schválili financovanie výstavby nájomných bytov: 
„Sociálne bývanie Ciglianska č. 2, blok D,  Prievidza – 90 b. j.“ v zmysle Smernice 
Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR č. 2/2004, ktorou sa určujú pravidlá      
pre poskytovanie dotácií na obstarávanie nájomných bytov; financovanie technickej 
vybavenosti stavby: „Sociálne bývanie Ciglianska č. 2, blok D,  Prievidza – 90 b. j.“ 
v zmysle Smernice Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja SR č. 3/2004, ktorou       
sa určujú pravidlá pre poskytnutie dotácií na prípravu územia a na výstavbu technickej 
vybavenosti; zabezpečenie prostriedkov mesta na horeuvedené stavby úverom v zmysle 
Zákona o štátnom fonde rozvoja bývania zo Štátneho fondu rozvoja bývania; zhotoviteľa 
stavby spoločnosť STAVOMONTÁŽE PRIEVIDZA, s r. o., Kalinčiaka č. 5, Prievidza, 
víťaza verejnej súťaže na výstavbu Sociálneho bývania, Ciglianska cesta č. 2 v Prievidzi – 
263 b. j., zo dňa 05. 04. 2002. 
Hlasovanie:30 poslancov za. 
 
 V priebehu rokovania MsZ na základe návrhu návrhovej komisie, rokovať  
s peňažnými ústavmi, poslanci schválili uznesenie č. 08/04, ktoré prílohu k zápisnici. 
Schválením uvedeného uznesenia primátorovi mesta bolo odporučené rokovať 
s peňažnými ústavmi ohľadom získania finančných prostriedkov na dostavbu 
prejednávaných bytov a výstavbu nájomných bytov v Prievidzi, Ciglianska č. 2, avšak      
za podmienky, že tieto prostriedky budú použité v prípade nezískania dotácie a úveru           
zo Štátneho fondu rozvoja a bývania.  
Hlasovanie: 30 poslancov za. 
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     Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných informoval o skutočnosti, že vzhľadom       
na nefunkčnosť a poruchový stav notebooka s diaprojektorom, pomocou ktorého mali byť 
premietnuté zdokumentované projekty školskej plavárne v rámci bodu č. 5, rokovanie 
bude pokračovať bodom č. 8 – Návrh Doplnku č. 4 k VZN mesta Prievidza             
č. 15/1993 o pôsobnosti mesta  vo veciach nájmu a podnájmu nebytových priestorov“, 
podľa schváleného programu MsZ.  
  
  

– k bodu 8 – 
„Návrh Doplnku č. 4 k VZN mesta Prievidza č. 15/1993 o pôsobnosti mesta               

vo veciach nájmu a podnájmu nebytových priestorov“ 
 

Návrh doplnku podľa bodu programu rokovaniu MsZ predložil Ing. Marián Kobarík, 
poverený riaditeľ mestskej organizácie Správa majetku mesta Prievidza. 
Prítomných informoval so znením pripomienok komisií MsZ, ktoré boli zapracované             
do prerokovávaného materiálu. 
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., požiadal o vysvetlenie stanovenej vysokej sumy  
nájomného za priestory, ktoré majú v prenájme neštátni lekári, hlavne išlo 
o špecializovaných lekárov, ktorí zabezpečujú zdravotnícku starostlivosť občanov, 
a zároveň uviedol, že  „nebolo by to pre nich korektné“.  
Odpovedal primátor mesta a uviedol, že v predloženom materiáli sa uvádza maximálna 
cena, teda je možné túto sumu prispôsobiť a stanoviť podľa podmienok u toho ktorého 
lekára. 
Poslanecký návrh MUDr. Jaroslava Cigaňáka, aby sa maximálna cena nájomného           
za nebytové priestory  prenajímané pre zdravotnícke zariadenia, právnické osoby alebo 
fyzické osoby na účely poskytovania zdravotníckej starostlivosti stanovila vo výške        
750,-- Sk za 1 m2 podlahovej plochy nebytového priestoru ročne, nebol poslancami MsZ 
schválený. 
K časti bodu rokovania MsZ prijalo uznesenie č. 09/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 7 poslancov za, 18 proti, 5 sa zdržali.  
 

Po rozsiahlej diskusii a vyslovených názoroch Mgr. Dagmar Jenisovou,             
Ing. Mariána Kobaríka a Ing. Mgr. Jozefa Kobelu k predmetnej sume za úhradu stanovej 
ceny prijalo MsZ k bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 10/04, ktoré tvorí prílohu          
k zápisnici.         
Uvedeným uznesením poslanci MsZ schválili Doplnok č. 4 k Všeobecne záväznému 
nariadeniu mesta Prievidza č. 15/1993 vo veciach nájmu a podnájmu nebytových 
priestorov.   
Hlasovanie: 25 poslancov za, 3 proti a 1 sa zdržal. 

 
 
 

– k bodu 9 – 
„Návrh projektových zámerov mesta Prievidza na možnosť čerpania finančných 

prostriedkov zo štrukturálnych fondov EÚ“ 
 

Michal Dobiaš, poslanec MsZ, prítomných informoval o projektových zámeroch 
mesta Prievidza, a v krátkosti zhodnotil možnosť čerpania finančných prostriedkov           
zo štrukturálnych fondov EÚ. 
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Počas prerokovávania predloženého materiálu sa vyjadrili a svoje otázky kládli MUDr. 
Jaroslav Cigaňák, PhD.,  Mgr. Katarína Bubnášová a RNDr. Alena Mečiarová.  
Otázky boli zodpovedané Michalom Dobiášom, poslancom MsZ, ktorý uviedol, že, 
k problematike ohľadom stavebných častí projektov, musí byť vyhlásené verejné 
obstarávanie a v rámci zmluvných vzťahov sa bude následne realizovať projektová časť.                 
So stanoviskom MsR k predloženému a prejednávanému bodu programu prítomných 
informoval Mgr. Ľubomír Vida, spravodajca MsR. Uviedol, že MsR odporučila prerokovaný 
materiál schváliť. 
     K projektovým zámerom mesta Prievidza na možnosť čerpania finančných prostriedkov            
zo štrukturálnych fondov EÚ v rámci operačného programu Základná infraštruktúra  
infraštruktúra – Priorita 3 – Lokálna infraštruktúra, odporučilo mestské zastupiteľstvo 
primátorovi mesta realizovať prípravu projektov podľa schválených zámerov za účelom 
čerpania finančných prostriedkov zo štrukturálnych fondov EÚ v rámci operačného 
programu Základná infraštruktúra - Priorita 3 - Lokálna infraštruktúra.  
K časti bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 11/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 

V ďalšej časti bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 12/04, ktoré tvorí prílohu 
k zápisnici.  
Uvedeným uznesením bol na základe poslaneckého návrhu Michal Dobiáša, poslanca 
MsZ schválený projektový  zámer „Prístavba objektu školskej plavárne mesta Prievidza“ 
ako žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku k termínu 01. 03. 2004        
a vyčlenenie finančných prostriedkov spojených s realizáciou projektu a jeho 
dofinancovaním minimálne v objeme 5% z celkových nákladov projektov, pričom presná 
výška bude upresnená zmluvnými podmienkami kontraktačnej jednotky v prípade 
schválenia uvedenej žiadosti s tým, že finančné prostriedky budú zaradené do 1. úpravy 
rozpočtu mesta Prievidza v roku 2004. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 

– k bodu 10 – 
„Stratégia rozvoja mesta Prievidza “  

 
Michal Dobiaš, poslanec MsZ,  na základe predloženého materiálu podľa bodu 

rokovania, prítomných informoval o jednotlivých častiach Stratégie rozvoja mesta 
Prievidza.    
V ďalšej časti prerokovávaného materiálu Stanislav Rajnoha, poslanec MsZ sa poďakoval  
autorom prerokovávaného materiálu a vyjadril spokojnosť s obsahom vypracovanej 
Stratégie rozvoja mesta Prievidza. 
Po rozsiahlej diskusii a jednotlivých otázok  poslancov MsZ , odpovedal Michal Dobiaš 
a uviedol, že projekt, i keď v časovej tiesni, bol zodpovedne vypracovaný a taktiež sa 
vyjadril, že názov materiálu osobne konzultoval so zodpovednými pracovníkmi z ústredia 
v Bratislave.  
Napriek jednotlivým odpovediam poslanca Michala Dobiaša, opäť reagoval MUDr. 
Jaroslav Cigaňák, PhD., a uviedol, aby sa v nasledujúcom období pri vypracovávaní 
rôznych projektov a štúdií,  rozlišovalo zvlášť zdravotníctvo a sociálne veci. 
K uvedenému návrhu projektu vyjadril svoje súhlasné stanovisko aj primátor mesta. 
Na otázky Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, a Heleny Dadíkovej, či boli do 
prerokovávaného materiálu zapracované jednotlivé pripomienky z komisií MsZ, odpovedal 
Michal Dobiaš, poslanec MsZ.   
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Mgr. Ľubomír Vida, spravodajca MsR, vyjadril odporúčanie mestskej rady predložený 
materiál Stratégia rozvoja mesta Prievidza rokovaniu MsZ schváliť.  
K časti rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 13/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Schváleným uznesení bolo zrušené uznesenie MsZ z roku 2000, ktorým boli v minulom 
volebnom období schválené Zámery rozvoja mesta Prievidza od roku 2000. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 

 
Na základe priaznivých ohlasov prítomných poslancov prijalo MsZ  uznesenie         

č. 14/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. Uvedeným uznesením bola schválená Stratégia 
rozvoja mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 
 
 

– k bodu 5 – 
„Výstavba školskej plavárne v Prievidzi“ 

 
Ing. arch. Vladimír Falat, poverený vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja 

MsÚ,  prítomných informoval so správou prerokovávaného bodu programu. 
Na jednotlivé otázky a pripomienky k informáciám výstavby školskej plavárne  

Milana Budača, a Stanislava Rajnohu, odpovedal Ing. arch. Vladimír Falat, ktorý jednotlivo 
a po položkách objasnil plánované náklady na výstavbu. Taktiež sa vyjadril ku skutočnosti, 
že i napriek tomu, že situovanie krytej plavárne v priestoroch základnej školy Sama 
Chalupku III. je najvhodnejšie miesto, je toto technicky náročné i vzhľadom k tomu, že 
geologický prieskum dopadol horšie ako bol predpokladaný . 
Primátor mesta uviedol, že k predloženej stavbe vedenie mesta požiadalo komisiu 
výstavbu MsZ, aby aj táto zhodnotila skutočnosti a náklady spojené s technickou prípravou 
a výstavbou stavby. 
Názor Stanislava Rajnohu, poslanca MsZ, k pridruženiu plánovaného druhého krytej 
plavárne k prerokovávanej stavbe sa podľa slov primátora mesta a Ing. arch. Vladimíra 
Falata sa vyjadrili zhodne, že je lepšie rozmiestniť plavárne po meste. 
Ing. arch. Vladimír Falat taktiež odpovedal na poslaneckú otázku Mgr. Kataríne 
Bubnášovej, že zvýšenie nákladov na výstavbu, spôsobili náklady, ktoré vznikli             
na geologický prieskum. Taktiež uviedol, že v rámci príprav výstavby krytej plavárne bol 
urobený zamestnancami MsÚ i prieskum podobnej krytej plavárne i v Maďarsku. 
Primátor mesta sa vyjadril, že rozpočet podľa informácií, ktoré obdržal, cenu ovplyvnila  
i tá skutočnosť, že daň z pridanej hodnoty vzrástla na 19% a taktiež poznamenal, že 
rozpočet na rekonštrukciu bol robený na základe rozpočtových pravidiel.  
Ing. Peter Chovanec, poslanec MsZ, sa zaujímal akým spôsobom a z akých finančných 
prostriedkov bude financovaná výstavba krytej plavárne. 
Podľa informácií, ktoré v rámci rokovania uviedol Ing.  arch. Vladimír Falat  financovanie 
bude možné realizovať zo štrukturálnych fondov ako aj z prostriedkov mesta, prípadne 
z fondu ministerstva športu, ako bola v minulom období napríklad vyfinancovaná oprava 
strechy na zimnom štadióne. 
Mgr. Ľubomír Vida, spravodajca MsR, uviedol, že MsR odporučila predložený návrh 
schváliť. 
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K uvedenému bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 15/04, ktoré tvorí prílohu             
k zápisnici. 
Uznesením bola schválená realizácia výstavby školskej plavárne v Prievidzi v plnom 
rozsahu vypracovanej projektovej dokumentácie, a v budúcom období bude na základe 
odporúčania primátorom mesta vypísaná verejná súťaž na dodávateľa stavby školskej 
plavárne v Prievidzi. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 
 
 Po 30 minútovej prestávke pokračovalo rokovanie mestského zastupiteľstva  ďalším 
bodom programu. 
 
 

– k bodu 6 – 
„Návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta Prievidza č. 64/2002 o miestnych poplatkoch“ 

 
     Ing. Iveta Hakošová, vedúca oddelenia daní a poplatkov MsÚ, prítomným predložila 
materiál podľa bodu schváleného programu, do ktorého boli zapracované zmeny             
na základe pripomienok komisií MsZ, s ktorými oboznámila i prítomných poslancov. 
Po rozsiahlej diskusii k miestnym poplatkom na území mesta Prievidza, do ktorej             
sa zapojili Helena Dadíková, Stanislav Rajnoha, poslanci MsZ a svoj názor taktiež vyjadril  
aj Ing. Ján Bodnár, primátor mesta. 
K názoru primátora mesta sa pridal i MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD, ktorý uviedol,            
že činnosť mestských policajtov musí byť okrem iného zameraná i na poriadok. 
predkladanú  zmenu uvedených pravidiel s pripomienkami. 
Mgr. Ľubomír Vida, spravodajca MsR uviedol, že mestská rada odporučila „Návrh Doplnku 
č. 2 k VZN mesta Prievidza č. 64/2002 o miestnych poplatkoch“  schváliť. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 16/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 sa zdržal.  
 
 
 

– k bodu 7 – 
„Návrh Zmeny č. 7 Územného plánu sídelného útvaru Prievidza a Návrh Doplnku      

č. 3 k VZN mesta Prievidza č. 31/1995 o územnom pláne sídelného útvaru“ 
 
 Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia územného plánovania, životného 
prostredia a regionálneho rozvoja MsÚ, prítomných informoval o územnom pláne 
sídelného útvaru mesta Prievidza, o jeho vhodných lokalitách na tento účel. 
Ako uviedol, mesto Prievidza muselo pristúpiť na základe jednotlivých zmien k zmene  
VZN o územnom pláne sídelného útvaru. 
 

Na otázky Heleny Dadíkovej a Mgr. Kataríny Bubnášovej, odpovedal Ing. arch. 
Stanislav Mečiar, a konštatoval, že   
 
 

Mgr. Ľubomír Vida, spravodajca MsR, uviedol, že mestská rada odporučila MsZ 
uvedený „Návrh Zmeny č. 7 Územného plánu sídelného útvaru Prievidza a Návrh Doplnku  
č. 3 k VZN mesta Prievidza č. 31/1995 o územnom pláne sídelného útvaru“ schváliť. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 17/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
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Uvedeným uznesením poslanci MsZ schválili Zmenu č. 7 Územného plánu sídelného 
útvaru Prievidza a Doplnok č. 3 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Prievidza          
č. 31/1995 o územnom pláne sídelného útvaru. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 
 

– k bodu 11 – 
„Návrh na zmenu Organizačnej štruktúry Mestskej polície v Prievidzi“ 

  
Zmenu organizačnej štruktúry MsP v Prievidzi predložil JUDr. Marián Mikula, 

náčelník MsP, a uviedol, že s rozšírením stavu počtu zamestnancov, mestských policajtov 
o troch sa počíta v súvislosti so zabezpečením zvýšenej bezpečnosti občanov mesta. 
Na otázku Heleny Dadíkovej, poslankyni MsZ, ohľadom platnosti organizačnej štruktúry, 
odpovedal JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP v Prievidzi, že zmena bude platná dňom 
schválenia MsZ. 
 Na ďalšie otázky Mgr. Kataríny Bubnášovej a Stanislava Rajnohu, poslancov MsZ, 
ohľadom problémov, ktoré sa vyskytujú pri uhrádazní pokút občanmi mesta, odpovedal 
náčelník MsP. Uviedol, že 
Otázky Stanislava Rajnohu, poslanca MsZ, k riešeniu pravidelnému poškodzovaniu 
pouličného osvetlenia občanmi na sídlisku Zapotôčky, primátor mesta požiadal o 
prerokovanie v rámci bodu č. 21 – Interpelácie poslancov, programu MsZ.  
Mgr. Ľubomír Vida, spravodajca MsR sa vyjadril, že mestská rada odporučila zmenu 
Organizačnej štruktúry Mestskej polície v Prievidzi schváliť. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 18/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Uvedeným uznesením poslanci schválili zmenu Organizačnej štruktúry MsP v Prievidzi       
k  01. 03. 2004, ktorá sa týka zvýšenia počtu zamestnancov MsP v Prievidzi o troch 
príslušníkov mestskej polície v  súvislosti s  vytvorením priestupkového referátu 
a operatívnej skupiny. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 
 
 
 

– k bodu 12 – 
„Návrh na vymenovanie riaditeľa príspevkovej organizácie mesta  

- Správa majetku mesta Prievidza“ 
  

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal úvodom rokovania uvedeného bodu 
programu Ing. Michala Mladého, zástupcu MsZ, aby oboznámil prítomných s výsledkami 
výberového konania na funkciu riaditeľa príspevkovej organizácie mesta – Správa majetku 
mesta Prievidza, ktoré sa uskutočnilo dňa 12. 02. 2004 v zasadacej miestnosti MsÚ 
v Prievidzi.  

Ing. Michal Mladý, poslanec MsZ a zástupca primátora mesta uviedol, že členmi 
výberovej komisie boli primátorom mesta menovaní členovia Ing. Michal Mladý, Mgr. 
Ľudovít Fábry, JUDr. Jana Bogdanová, Ing. arch. Vladimír Falat, Mgr. .... Oravčíková 
a vyjadril názor, že komisia počas priebehu výberového konania prihliadala hlavne           
na odbornosť, ktorú mali prihlásení uchádzači preukázať.  
Zároveň Ing. Michal Mladý prítomným oznámil, že víťazom výberového konania             
zo siedmich kandidátov na funkciu riaditeľa príspevkovej organizácie mesta Prievidza        
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sa stal Ing. Marián Kobárik, ktorý bol od založenia príspevkovej organizácie poverený          
riadením Správy majetku mesta Prievidza.  

V ďalšej časti bodu rokovania Ing. Mgr Jozef Kobela požiadal o doplnenie výberovej 
komisie o členov z poslaneckých klubov. Ako bolo uvedené, výberová komisia menovaná 
Ing. Jánom Bodnárom, primátorom mesta, bude v ďalšom období rozhodovať vo výbere 
z prihlásených kandidátov na neobsadené miesta vedúcich odborov MsÚ v Prievidzi,        
na ktoré bolo výberové konanie v tlači vyhlásené.  
O uvedenej skutočnosti bola upovedomená i prítomná Ing. Zuzana Homolová, 
poverená vedúca odboru vnútornej správy MsÚ a v jej kompetencii je organizačne 
zabezpečovať priebeh plánovaných výberových konaní. 
 

Po predloženom návrhu v zmysle § 11 ods. 4 písm. k) zákona č. 369/90 Zb. 
v aktuálnom znení, Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v priebehu rokovania MsZ vymenoval 
riaditeľa príspevkovej organizácie mesta – Správa majetku mesta Ing. Mariána Kobárika 
s účinnosťou od 24. 02. 2004 a s vyjadrením podpory vo funkcii poprial primátor mesta     
p. riaditeľovi veľa úspechov v jeho ďalšej vykonávanej práci. 
Mgr. Ľubomír Vida, spravodajca MsR uviedol, že mestská rada zobrala na vedomie 
výsledky výberovej komisie na funkciu riaditeľa príspevkovej organizácie mesta – Správa 
majetku mesta Prievidza.  
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 19/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 
 
 

– k bodu 13 – 
„Návrh na vymenovanie riaditeľky MŠ na Ul. A. Stodolu v Prievidzi“ 

      
     Ing. Milan Rybanský, poverený vedúci odboru školstva MsÚ v Prievidzi,  prítomných 
informoval, že v  zmysle § 3 ods. 1 a 2 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 
v školstve a v školskej samospráve v aktuálnom znení bola na návrh Rady školy pri MŠ      
na Ul. A. Stodolu  v Prievidzi navrhnutá p. Jozefa Rajčová za riaditeľku MŠ na Ul.            
A. Stodolu v Prievidzi. 
Na základe uvedeného návrhu rady školy bola p. Jozefa Rajčová vymenovaná             
za riaditeľku MŠ na Ul. A. Stodolu v Prievidzi odo dňa 01. 03. 2004. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 20/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 
 
 

– k bodu 14 – 
„Konštituovanie Rady školy CVČ v Prievidzi a zmeny týkajúce 

sa delegovania zástupcov do rád škôl“  
 

Ing. Milan Rybanský, poverený vedúci odboru školstva MsÚ v Prievidzi,  prítomných 
informoval zmenách v pôsobnosti orgánov školskej samosprávy. 
Uviedol, že na základe uvedených zmien, a to v zmysle zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej 
správe v  školstve a  v  školskej samospráve v  aktuálnom znení a  v súvislosti             
so skutočnosťou, že radám škôl končí  v mesiaci marec tohto roka funkčné obdobie bolo 
potrebné, aby MsZ prijalo uznesenie. 
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 Mgr. Ľubomír Vida vyjadril názor, keďže by mala byť mestská školská rada 
konštituovaná na 4 roky, na základe zmien v zložení požiada o vzdanie sa funkcie.  

Ing. Mgr. Jozef Kobela sa informoval, či na základe zmien v pôsobnosti orgánov 
školských samospráv sa školám, ktorých je zriaďovateľ vyšší územný celok, sa ponechá 
delegovanie. Odpovedal Ing. Milan Rybanský, ktorý opätovne zdôraznil, že štruktúra je 
rovnaká.  
 
 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 21/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
V zmysle uvedeného uznesenia mestské zastupiteľstvo schválilo: 
– konštituovanie Rady školy v CVČ Spektrum v Prievidzi v počte 7 členov 
– počet členov rady školy v školách a školských zariadeniach, v ktorých je nižší počet 

zamestnancov ako 25, a v ktorých celkový počet zamestnancov nie je nižší ako 10 je 7, 
a to v zložení: 2 zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov, 1 zvolený 
zástupca nepedagogických zamestnancov, 2 zvolení zástupcovia rodičov,  

     2 delegovaní zástupcovia zriaďovateľa,  
– delegovanie zástupcov mesta do rád škôl, ktorých zriaďovateľom je mesto, a v ktorých 

je počet členov rady školy 7, dvoch zástupcov zriaďovateľa 
– delegovanie zástupcov mesta do rád škôl,  ktorých zriaďovateľom je mesto, a v ktorých  

je počet členov rady školy 11, troch zástupcov zriaďovateľa 
– delegovanie zástupcov mesta do rád škôl, ktorých zriaďovateľom je samosprávny kraj 

alebo krajský školský úrad, v počte jeden zástupca za mesto 
– delegovanie zástupcov mesta do mestskej školskej rady v počte 2:   Stanislav Rajnoha 

a Mgr. Ľubomír Vida 
– delegovanie zástupcov mesta do rád škôl, ktorých zriaďovateľom je Rehoľa piaristov 

na Slovensku: 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 
 
 

– k bodu 15 – 
„Kritériá pre poskytovanie jednorázovej dávky pre občanov v hmotnej núdzi“  

 
     Návrh kritérií pre poskytovanie jednorázovej dávky pre občanov v hmotnej núdzi 
v meste Prievidza, mestského zastupiteľstvu predložila PhDr. Tatiana Poliaková, PhD., 
poverená vedúca odboru starostlivosti o občana MsÚ v Prievidzi. 
Zdôraznila, že v súvislosti so zmenou zákona o pomoci v hmotnej núdzi a taktiež zmene 
a doplnení niektorých zákonov, ktoré nadobudli účinnosť od 01. 01. 2004, môže mesto    
pri výkone svojej samosprávnej pôsobnosti rozhodnúť o jednorazovej dávke v hmotnej 
núdzi.  
Ďalej PhDr. Tatiana Poliaková, PhD.,  uviedla, že odbor starostlivosti o občana MsÚ spolu 
s vedením mesta  považovalo za potrebné upraviť prejednávané kritériá, vzhľadom ku 
skutočnosti, aby mesto mohlo byť nápomocné občanom, ktorí sú sociálne odkázaní 
a zmierniť tak kruté dopady sociálnych reforiem u občanov mesta Prievidza.  
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V ďalšej časti bodu rokovania boli zodpovedané otázky poslancov MsZ, ktoré sa týkali 
hlavne vysvetlenia niektorých pojmov, ktoré boli uvedené v predložených kritériách. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 22/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.   
Uvedeným uznesením mestské zastupiteľstvo schválilo Kritériá na poskytovanie 
jednorázovej dávky v hmotnej núdzi občanom mesta  Prievidza. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 

Po 10 minútovej prestávke pokračovalo rokovanie MsZ. 
 

 
–  k bodu 16 – 

„Návrh na doplnenie VVO č. 5 o neposlancov s vytvorením troch samostatných 
podvýborov pre jednotlivé mestské časti“ 

 
 
     Návrh na doplnenie VVO č. 5 o neposlancov s vytvorením troch samostatných 
podvýborov pre jednotlivé mestské časti v Prievidzi prítomným predložil Mgr. Ľudovít 
Fábry, prednosta MsÚ v Prievidzi. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta uviedol, že samotní občania si zvolili svojich 
zástupcov z radu občanov, ktorými boli doplnené podvýbory pre mestské časti: Veľká 
Lehôtka, Malá Lehôtka a Hradec.  
Zároveň PhDr. Katarína Krajíčková, poslankyňa MsZ, požiadala prítomných poslancov       
o zmenu v zložení podvýboru mestskej časti Hradec, a navrhla, aby za p. Kanianského 
v predloženom návrhu bol schválený p. Krško 
V súvislosti s predloženým návrhom poslanci zrušili uznesenie MsZ č. 73/2003 zo dňa      
28. 01. 2003, ktorým v minulom období bol doplnený volebný výbor obvodu č. 5 o štyroch 
neposlancov a zároveň schváleným uznesením bol doplnený VVO č. 5 o deväť 
neposlancov. 
Takto boli  vytvorené tri samostatné podvýbory pre jednotlivé mestské časti:  Hradec Malá 
Lehôtka a Veľká Lehôtka. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 23/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.   
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 

– k bodu 17 – 
„Návrh na zmeny v komisiách MsZ“ 

 
     Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, predložil rokovaniu MsZ návrh na zmeny 
v komisiách MsZ. 

K informácii PaedDr. Vladimíra Jánoša o vzdaní sa členstva v komisii školstva 
a návrh na zvolenie Ing. Jozefa Polereckého za člena komisie školstva z radov 
neposlancov, prijalo MsZ uznesenie č. 24/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.   
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 
 K návrhu o zmene zapisovateľky komisie kultúry a to z dôvodu organizačnej 
štruktúry MsÚ v Prievidzi, za Andreu Celláryovú bola zvolená Mgr. Oľgu Ďurčenkovú, 
referentka pre občianske obrady a kultúru MsÚ v Prievidzi, prijalo MsZ uznesenie             
č. 25/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.   
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
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K návrhu na zmenu zapisovateľky bytovej rady, Moniky Beláňovej z dôvodu zmeny 
v organizačnej štruktúre MsÚ, bola zvolená Andrea Celláryová, referentka pre sociálne 
veci a žiadosti o byty MsÚ v Prievidzi, prijalo MsZ uznesenie č. 26/04, ktoré tvorí prílohu      
k zápisnici.   
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 
 

– k bodu 18 – 
„Návrh na zmenu Pravidiel pre prenájom nehnuteľností z majetku mesta Prievidza“ 

 
     Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia MsÚ, predložila rokovaniu MsZ 
návrh na zmenu Pravidiel pre prenájom majetku mesta Prievidza. 
 
Spravodajca MsR Mgr. Ľubomír Vida vyjadril stanovisko MsR a uviedol, že MsR 
odporučila MsZ uvedený návrh schváliť. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 27/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.   
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

– k bodu 20 – 
„R ô z n e“ 

 
Bod 1 – Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku   
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia MsÚ, predložila zasadnutiu MsZ 
žiadosti o odpredaj nehnuteľností občanov mesta.  
Uviedla, že jednotlivé žiadosti boli predložené na prerokovanie MsR, príslušným komisiám 
a výborom volebných obvodov v meste Prievidza.  
 

K žiadosti PharmDr. Jaroslavy Gatialovej, Hviezdoslavova ul. 1, Prievidza, Lekáreň 
Staré mesto,  o odkúpenie pozemkov  v   k.  ú.   Prievidza,  parc. č. 2201/3, 2201/4            
a 2214/13 v celkovej výmere 524 m2, na ktorých je postavená budova lekárne Staré 
mesto,  prijalo MsZ uznesenie č.  28/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 27 poslancov za. 

 
K žiadosti  Janette Jurovýchovej,  bytom  Prievidza, Ul. Š. Moyzesa 10, o odkúpenie    

časti pozemku  v  k. ú. Prievidza,  parc. č. 1936/3,  vo  výmere približne 200 m2,             
za účelom vybudovania polyfunkčného objektu – obchodné priestory, služby obyvateľstvu, 
prijalo MsZ uznesenie č. 29/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti. 
 
 K žiadosti Ladislava Mečiara a manž., Ul. M. Mišíka 4/4, Prievidza, o zámenu 
pozemku  v   k.  ú.   Prievidza,  parc. č. 5003/5 vo výmere 518 m2 vo vlastníctve žiadateľa, 
za časť pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 1936/3, vo vlastníctve mesta Prievidza,         
za účelom výstavby polyfunkčného objektu s obchodnými a administratívnymi  priestormi, 
prijalo MsZ uznesenie č. 30/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.   
Hlasovanie: 27 poslancov proti, 1 sa zdržal. 
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 K žiadosti Bohunky Polcarovej, bytom Prievidza, Ul. Š. Králika  5/24,  o odkúpenie   
časti pozemku  v   k.  ú.   Prievidza,  z   parc. č. 1936/3,  vo  výmere  približne  180 m2,      
za účelom vybudovania prevádzky SNACK BARU (MC DONALD holandského typu), 
prijalo MsZ uznesenie č. 31/4, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti. 
 

K žiadosti Bohunky  Jurovýchovej, Ul. Š. Moyzesa 10, Prievidza, o zmenu  článku 
III. „Dôvod prevodu“ kúpnej  zmluvy  č.  42/02,  zo  dňa 16. 09. 2002 nasledovne: 
text „nehnuteľnosť podľa článku II. tejto zmluvy sa prevádza za účelom výstavby cukrárne, 
fitnes centra, výroby a predaja odevov“ nahradiť textom „nehnuteľnosť podľa článku II. 
tejto zmluvy sa prevádza za účelom výstavby objektu s predajnými priestormi na prízemí 
a bytmi na 2. a 3. poschodí, prijalo MsZ uznesenie č. 32/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 26 poslancov za,  1 sa zdržal. 
 

K žiadosti   Ľuboša Tkáča, Diviacka Nová Ves 605, Mária Šimorku, Diviacka Nová 
Ves, časť Vrbany 391 a Mareka Miklaša, Nitrianske  Sučany 373, o odkúpenie častí 
pozemkov  v   k.  ú.   Prievidza,    parc. č.  2242/2 a  2238/2, (PK parc. č. 419/2, 421)         
vo  výmere približne 50 m2,  za účelom výstavby polyfunkčného objektu, v ktorom sa bude 
nachádzať  oddychová zóna, recepcia, kancelárie a hotelová časť, za cenu 5 000,-- Sk/m2, 
prijalo MsZ uznesenie č. 33/04, ktoré tvorí k zápisnici. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 2 sa zdržali. 

 
K žiadosti Evy Michálikovej, Dlhá ulica 16/13, Prievidza, o odkúpenie časti pozemku 

v   k.  ú.   Prievidza,  z  parc. č. 3264/1 (PK parc. č. 804, 333, 3999) vo výmere približne 
311 m2, za účelom zriadenia parkovacej plochy a vybudovanie prístupovej cesty, prijalo 
MsZ uznesenie č. 34/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 3 poslanci za, 20 proti, 3 sa zdržali. 
 
 K žiadosti Valérie Vážnej – ALBERT,  Prievidza,  Skladová ulica 8, o odkúpenie  
pozemkov  v   k.  ú.   Prievidza,   parc. č.  1385/33, diel 13, vo výmere 7 m2, parc.             
č. 1385/34, diel 12, vo výmere 67 m2,  parc. č. 1386/2, diel 11, vo výmere 82 m2  a parc.     
č. 1386/7, diel 14, vo výmere 812 m2, spolu vo výmere  968 m2 podľa zamerania GP č. 18-
b/2003  za účelom rozšírenia parkovacích plôch, za cenu 150,-- Sk/m2, za podmienky, že 
Valéria Vážna – ALBERT nebude mať žiadne záväzky voči mestu, prijalo MsZ uznesenie 
č. 35/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
 
 K žiadosti Ing. Romana Gondu, Dúbravská ulica 19/22, Prievidza, o odkúpenie časti 
pozemku  v   k.  ú.   Prievidza,  z  parc. č. 5560,  vo  výmere  približne  875 m2,  a z parc. 
č. 5559 vo výmere približne 40 m2, na ktorej je umiestnená stavba bývalého skladu,         
za účelom rozšírenia záhrady s podmienkou zriadenia vecného bremena prístupu 
k inžinierskym sieťam, za cenu 150,-- Sk/m2, prijalo MsZ uznesenie č. 36/04, ktoré tvorí 
prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 sa zdržal. 
 

K žiadosti Ing. Libora Gondu, Ul. A. Bernoláka 6/4, Prievidza, o odkúpenie časti  
pozemku v   k.  ú.   Prievidza,  z  parc. č. 5560,   vo  výmere   približne  875 m2 a z parc.    
č. 5559 vo výmere približne 23 m2, na ktorom je umiestnená stavba bývalého skladu,       
za účelom  rozšírenia  záhrady s podmienkou zriadenia vecného bremena prístupu  
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k inžinierskym sieťam za cenu 150,-- Sk/m2, že, prijalo MsZ uznesenie č. 37/04, ktoré 
tvorí prílohu  k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 sa zdržal. 
 

K žiadosti spoločnosti PATRIA  I., s  r. o., Prievidza,  Vápenická ulica 8, v zastúpení 
JUDr. Jozefa Sedliaka, splnomocneného spoločnosťou, o zníženie kúpnej ceny             
na  156,-- Sk/m2  za  pozemky  v   k. ú.  Prievidza,   parc. č.  5532/66 vo výmere 505 m2,  
5532/68 vo výmere 318 m2 a 5532/69 vo výmere 168 m2  (schválené na odpredaj uzn. 
MsZ č. 128/03  za cenu 1 000,-- Sk/m2), prijalo MsZ uznesenie č. 38/04, ktoré tvorí 
prílohu k zápisnici.          
Hlasovanie: 26 poslancov proti, 2 sa zdržali. 
 

K žiadosti  spoločnosti  R.O.P. car, s r. o., Poľnohospodárov 6, Prievidza, zast.  
konateľom Ing. Dušanom Vasilom,  o  zníženie  kúpnej ceny o 300 000,-- Sk časti objektu 
bývalej kotolne PK – 3 v  k. ú. Prievidza a pozemku parc. č. 2563 (schváleného             
na   odpredaj   uznesením MsZ  č. 365/03  dňa 28.10. 2003 za cenu 818 057,-- Sk), prijalo 
MsZ uznesenie č. 39/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.          
Hlasovanie: 4 poslanci za, 22 proti, 1 sa zdržal. 
 

K žiadosti  Františka Hrica, Pravenec 193, o odkúpenie pozemku v  k. ú.   Prievidza,  
z  parc. č. 20, vo výmere približne 20 m2,  za účelom vytvorenia parkovacieho miesta a vo 
výmere približne 40 m2, za účelom úpravy zelene, resp. v budúcnosti  na zriadenie 
parkovacej plochy, pričom sa žiadateľ sa zaväzuje, že v prípade odpredaja týchto 
pozemkov za symbolickú cenu, na vlastné náklady vybuduje parkovacie miesta na ploche 
približne 60 m2 na parc. č. 20 (pred Poliklinikou),  prijalo MsZ uznesenie č. 40/04, ktoré 
tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 23 proti, 1sa zdržal. 
 

K žiadosti  Mareka Andrejovského, Prievidza, Ul. J. Kollára 9, o odkúpenie časti 
pozemku  v   k.  ú.   Prievidza,  z  parc. č.  4870/1, vo  výmere približne 113 m2,  za účelom 
rozšírenia svojho pozemku na výstavbu polyfunkčného objektu s obchodnými priestormi, 
priestormi pre služby a administratívu, za cenu 2 100,-- Sk/ m2, prijalo MSZ uznesenie     
č. 41/04, ktoré tvorí  prílohu k zápisnici.  
V súvislosti s predloženou žiadosťou p. Andrejovského, požiadal o informáciu Milan 
Budáč, poslanec MsZ, či sa občania žijúci v blízkosti prejednávaného pozemku zúčastnili 
v predchádzajúcom období so svojou spísanou petíciou na rokovaní s vedením mesta. 
Zástupcovia mesta odpovedali: „Nie“.    
Hlasovanie: 21 poslancov za, 4 proti, 3 sa zdržali. 
 

K žiadosti spoločnosti BYTOS – správa bytov Prievidza, s r. o., Ulica stavbárov 6, 
zast. konateľom Jánom Dobrovodským, o prenájom časti pozemku v  k. ú.  Prievidza,         
z  parc. č. 5075, vo výmere  približne  1 500 m2, počas výstavby dvojpodlažných 
hromadných garáží (do 12/2005), s následným odpredajom pozemku (po doložení 
kolaudačného rozhodnutia) jednotlivým vlastníkom garáží, prijalo MsZ uznesenie             
č. 42/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 4 poslanci za, 22 proti, 1 sa zdržal. 
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K žiadosti Milana Hozáka, Prievidza, Ul. A. Žarnova 12/12, v zastúpení jedenástich 
vlastníkov bytov na sídlisku Zapotôčky, za účelom výstavby montovaných garáží, prijalo 
MsZ uznesenie č. 43/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 26 poslancov proti, 2 sa zdržali. 
 

K žiadosti Mgr. Ervína Zeleníka, bytom Prievidza, Ul. A. Bednára 712/3, 
o odkúpenie   časti  pozemku  v   k.  ú.  Prievidza,  z  parc.  č.  5075,  vo výmere  približne   
20 m2,  za účelom  vybudovania  montovanej  garáže, prijalo MsZ uznesenie č. 44/04, 
ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti. 
 

K žiadosti Ing. Erharda Steinemanna, bytom Prievidza, Fialková ulica 4, o vydanie 
predbežného súhlasu na odkúpenie časti  pozemku v k. ú. Prievidza,  z parc. č.  5169/15 
vo  výmere  približne  85 m2 a z parc. č. 5169/21 vo výmere približne 5 m2, za účelom  
doriešenia  prístupovej komunikácie, za cenu 13,-- Sk/m2 s tým, že predaj by sa uskutočnil 
po vydaní stavebného povolenia na stavbu na pozemku vo vlastníctve žiadateľa, prijalo 
MsZ uznesenie č. 45/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti. 
 

K žiadosti spoločnosti   SUNCONE  Slovakia,  s r. o.,  Prievidza,   Ul. Vl. Clementisa    
63, o odkúpenie  časti  pozemku v k. ú. Prievidza,  z parc. č.  5400/1, vo výmere  približne  
640 m2, za účelom vybudovania skladu, za cenu 960,-- Sk/m2, s upozornením             
na dodržanie ochranného pásma IS, prijalo MsZ uznesenie č. 46/04, ktoré tvorí prílohu 
k zápisnici.         
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 sa zdržal. 
 
  

– k bodu č. 20 – 
„Rôzne“ 

 
Bod 1 – Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku   

 
K žiadosti Miroslava Udvardiho,  bytom  Prievidza, Ul. M. Rázusa 23/8, o odkúpenie  

pozemku  v  k. ú. Prievidza,  parc. č. 3478/6 v celosti,  vo  výmere  661 m2,  za  účelom  
vybudovania polyfunkčného objektu so sídlom firmy, skladmi, malou predajňou 
vykurovacej techniky a zriadenia parkovacích plôch, prijalo MsZ uznesenie č. 47/04, ktoré 
tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti, 1 sa zdržal. 
 

K žiadosti Petra Wesserleho, bytom Nitrianske Pravno 57/12 a Moniky Zaťkovej, 
bytom Dolné Vestenice  č. 138/42, o odkúpenie časti  pozemku  v  k. ú. Prievidza, z parc. 
č. 5399, vo  výmere  približne 105 m2, za účelom vybudovania uzatvorenej terasy 
z dôvodu odhlučnenia prevádzky reštaurácie, prijalo MsZ uznesenie č. 48/04, ktoré tvorí 
prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 26 proti. 
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K žiadosti Ivety Šmátralovej, Prievidza, Puškinova  ul. 42, o odkúpenie pozemkov      
v  k.  ú.   Prievidza,   parc.  č.  2790/35,  vo  výmere  42 m2 a  parc. č. 2656/4, vo výmere 
74 m2,  spolu  vo výmere 116 m2,  za  účelom  rozšírenia  záhrady (na parc. č. 2656/4)  
a zriadenia prístupovej komunikácie a parkovacej plochy  (na parc. č. 2790/35), prijalo 
MsZ uznesenie č. 49/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti. 

 
 

Po hlasovaní v uvedenej časti bodu rokovania primátor mesta vyhlásil obedňajšiu 
prestávku a to v čase od 14.00 h do 15.00 h.  

 
Rokovanie MsZ pokračovalo od 15.00 h bodom programu č. 19 – Diskusia pre 

občanov. 
 
 

– k bodu 19 – 
„Diskusia pre občanov“ 

Podľa riadne schváleného programu zasadnutia Mestského zastupiteľstva 
v Prievidzi bol čas od 15. 00 h  do 16. 00 hodiny vyhradený na diskusii pre občanov. 
 
1. sl. Lucia Ivenzová, zástupkyňa Mladého parlamentu v meste Prievidza, ktorá sa 
vyjadrila k problematike, ktorú chcú riešiť mládežníci mesta Prievidza v spolupráci 
s výbormi volebných obvodov. 
Navrhujú hlavne pomoc pri skrášľovaní sídlisk, taktiež majú záujem pomôcť pri príprave       
a organizovaní akcií v rámci mesta.  
V rámci svojho diskusného príspevku sl. Ivenzová pozvala prítomných poslancov             
na stretnutie, ktoré organizujú mládežníci mesta dňa 12. 03. 2004 o 8.30 hodine v Dome 
kultúry v Prievidzi.   
 
2. Pán MUDr. Michal Macho, neštátny lekár, vystúpil za skupinu lekárov, ktorí majú svoje 
zdravotnícke ambulancie v budove zariadenia Poliklinika Prievidza,  NsP so sídlom 
v Bojniciach. Požiadal prítomného Ing. Jána Bodnára, primátora mesta a poslancov MsZ 
o pomoc a podporu, vzhľadom na skutočnosť, že lekári, ktorí majú svoje ambulancie 
zriadené v menovanej budove zdravotníckeho zariadenia, prejavili záujem o odkúpenie 
budovy,  nevedia v akom štádiu prevodu majetku je menovaná budova. 
Primátor mesta veľmi podrobne prítomným lekárom z Polikliniky v Prievidzi vysvetlil, 
skutočnosti, ktoré sa týkajú majetku predmetnej budovy. 
Vyjadril skutočnosť, že táto problematika bude predmetom rokovania v najbližších dňoch, 
pretože sú naplánované stretnutia na úrovni vyššieho územného celku. Ďalej prítomných 
lekárom vysvetlil, že budova v rámci delimitácie majetku štátu prešla do kompetencie 
vyššieho územného celku, ktorý má sídlo v Trenčíne.  
Primátor mesta požiadal o vyjadrenie prítomného Jána Kotiana, poslanca MsZ, ktorý je 
i poslancom VÚC. V predmetnej veci sa Ján Kotian vyjadril v tom zmysle, že sa musí 
počkať na výsledky z plánovaných rokovaní. 

 
3. Pán Ivan Hraňo, bytom Ul. B. Björnsona 12/3, Prievidza, sa zaujímal v akom 
časovom horizonte budú dokončené byty na Cígeľskej ceste v Prievidzi a v ktorej ďalšej 
lokalite sa plánuje s výstavbou ďalších nájomných bytov. Taktiež ďalšie jeho otázky 
smerovali k problematike dotácií od štátu na výstavbu bytov. Zároveň žiadal o odpoveď na 
skutočnosť, ktorá bola i prezentovaná v masovo komunikačných prostriedkoch, že sa 
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v meste Prievidza našla takmer po 2 a pol roku mŕtvola v jednom z nájomných bytov 
v meste Prievidza. 
Po zodpovedaní jednotlivých otázok primátorom mesta a povereným vedúcim odboru 
výstavby a regionálneho rozvoja MsÚ.  
 

Vzhľadom na to, že sa počas bodu rokovania už nikto neprihlásil do diskusie, Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta Prievidza, ukončil diskusiu pre občanov a  rokovanie MsZ 
pokračovalo v riadnom rokovaní ďalším bodom schváleného programu MsZ.  
 
 

 
– k bodu 20 – 
„ R ô z n e “ 

 
 
pokračovanie 
bod č. 1 –  Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku   

 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia MsÚ v Prievidzi, predložila 

rokovaniu MsZ ďalšie žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku, ktoré sú vo vlastníctve  
mesta Prievidza 

 
K žiadosti Ing.  Huberta  Cagáňa,  bytom  Prievidza, Ul. J. Kráľa 28/7, o odkúpenie    

pozemkov  v  k. ú. Malá Lehôtka,  parc. č. 253/1 diel 1, vo  výmere  143 m2,  parc. č. 254/1 
diel 2,  vo výmere 63 m2, parc. č. 254/1 diel 4, vo výmere 18 m2, parc. č. 254/1 diel 3,            
vo výmere 3 m2, parc. č. 254/6 diel 6, vo výmere 21 m2,  spolu vo výmere 248 m2, podľa 
zamerania GP č. 110/2003,  za účelom majetkoprávneho vyporiadania, prijalo MsZ 
uznesenie č. 50/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 26 poslancov za. 

K žiadosti  Jozefa Briatku  a  manž. Oľgy,  bytom  Prievidza,  Družstevná ulica 32, 
o odkúpenie   pozemkov  v  k. ú. Hradec,  parc. č. 129/2,  diel 1,  vo  výmere  76 m2,  parc. 
č.  599/19,  diel 2,  vo výmere 29 m2, spolu vo výmere 105 m2,  podľa zamerania GP č. 
143/2001,  za účelom rozšírenia svojho pozemku, prijalo MsZ uznesenie č. 51/04, ktoré 
tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 22 proti, 4 poslanci sa zdržali. 

K návrhu na zrušenie uznesenia MsZ č. 426/03 zo dňa 25.11.2003, ktorým bol  
schválený predaj časti  pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3031 pre Veroniku Novákovú, 
bytom Prievidza, prijalo MsZ uznesenie č. 52/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za,  1 poslanec sa zdržal. 

K návrhu na zrušenie uznesenia MsZ č. 373/03 zo dňa 28.10.2003, ktorým bol 
schválený predaj časti  pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3031 pre Emíliu Olejovú, 
bytom  Prievidza, prijalo MsZ uznesenie č. 53/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal. 

V rámci diskusie  k prejednávanému problému susedských vzťahov p. Novákovej 
a rodiny Olejovej, k poslaneckému návrhu Ing. Petra Chovanca, aby pozemky, ktorých 
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predaj bol uzneseniami MsZ č. 52/04 a 53/04 zrušený, neboli dané do nájmu užívateľa, 
prijalo MsZ uznesenie č. 54/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 6 poslancov za, 17 proti, 5 sa zdržali. 

K žiadosti Ing. Abbasa Sadeka, bytom Prievidza, Ul. Červeňa 15, o kúpu 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza v zmysle uznes. MsZ č. 244/03 zo dňa 24. 06. 2003, ktorým 
mu bolo schválené predkupné právo  na objekt apartmánu na Ul. Sládkoviča  8, súp.         
č. 201818, pozemky parc. č. 1136/2 vo výmere 66 m2, parc. č. 1136/1 vo výmere 202 m2   
a parc. č. 1135/3 vo výmere 67 m2, pre neefektívny systém vykurovania apartmánu, ktorý 
je napojený na vykurovací systém objektu vo vlastníctve žiadateľa, ktorý bol 
zrekonštruovaný, prijalo MsZ uznesenie č. 55/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 25 poslancov  proti, 3 sa zdržali. 

Bod č. 2  –  Majetkoprávne vyporiadania nehnuteľností 
Zasadnutiu MsZ majetkoprávne vyporiadania nehnuteľností predložila Mgr. Dagrmar 
Jenisová, vedúca právneho oddelenia MsÚ v Prievidzi. 
 

K návrhu  na zrušenie uznesenia MsZ č. 173/03 zo dňa 25. 2. 2003 vo veci 
majetkoprávneho vyporiadania nehnuteľností – existujúci chodník v k. ú. Prievidza parc.      
č. 5439/1 – vo výmere 13 m2 a parc. r. 5439/2 – vo výmere 21 m2, ktoré sú vo  vlastníctve  
p. Teodora Palkoviča, bytom Prievidza, Lúčna ul. 152/47/5, ktoré mesto užíva bez 
právneho dôvodu. Teodor Palkovič daroval uvedené nehnuteľnosti svojmu synovi Ing. 
Petrovi Palkovičovi, bytom Prievidza, Ul. Gorkého 29/11, prijalo MsZ uznesenie č. 57/04, 
ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 25 poslancov za. 

 
K návrhu  na majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností formou prevodu pozemkov 

z majetku SR – Ministerstvo  hospodárstva SR do majetku mesta Prievidza, parc. č. 788/1 
vo výmere 77 m2 a parc. č. 788/16 vo výmere 3109 m2 v k. ú. Prievidza, za účelom 
uloženia inžinierskych sietí k prístavbe III. Základnej škole na Ul. Sama  Chalupku – 
plaváreň, za cenu určenú znaleckým posudkom, prijalo MsZ uznesenie č. 58/04, ktoré 
tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 24 poslancov za. 
 

K návrhu na zámenu pozemkov v súvislosti s majetkovoprávnym vyporiadaním 
pozemkov pod skládkami TKO Ploštiny, HBP, a. s., so sídlom v Prievidzi, Ul. Matice 
slovenskej 10, prevedie do vlastníctva mesta Prievidza pozemky v k. ú. Prievidza, parc.          
č. 3946/58 vo výmere 1 437 m2, parc. č. 3946/60 vo výmere 198 m2, parc. č. 3946/4        
vo výmere 75 m2, parc. č. 1859/4 vo výmere približne 20 m2, parc. č. 7151/1 vo výmere 
približne 3 000 m2 a v k. ú. Veľká Lehôtka parc. č. 1183/1 vo výmere približne 51 000 m2, 
 - mesto Prievidza prevedie do vlastníctva HBP, a. s., pozemky v k. ú. Prievidza, parc.        
č. 859/1 vo výmere približne 350 m2, parc. č. 11/1 vo výmere približne 4 000 m2, parc.       
č. 2/1 vo výmere približne 2 400 m2, s tým, že cena zamieňaných pozemkov je rovnká, 
prijalo MsZ uznesenie č. 59/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 26 poslancov za. 
 

K návrhu na kúpu časti nehnuteľností v k. ú. Prievidza, parc. č. 2214/11 vo výmere 
približne 209 m2, podľa zamerania geom. plánom, pre mesto Prievidza od VÚC 
Trenčianskeho samosprávneho kraja, za účelom vybudovania parkovacích miest 
v súvislosti s výstavbou administratívnej budovy Daňového úradu v Prievidzi,             
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za cenu podľa znaleckého posudku č. 052/2004 vypracovaného spol. AUDING, s. r. o., 
Prievidza, 128 380, -- Sk, prijalo MsZ uznesenie č. 60/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 

 
K  návrhu na majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností areálov škôl v k. ú. 

Prievidza, za účelom prevodu pozemkov do vlastníctva mesta za cenu 150,-- Sk/m2, 
pričom náklady na majetkoprávne vyporiadanie budú zahrnuté do najbližšej úpravy 
rozpočtu mesta na rok 2004, prijalo MsZ uznesenie č. 61/04, ktoré tvorí prílohu 
k zápisnici.  
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 
Bod č. 3 – Správa z Národnej agentúry pre rozvoj malého a stredného podnikania     
                  o pridelení fin. prostriedkov na rekonštrukciu budovy Priemstav C 
 

 Správu z Národnej agentúry pre rozvoj malého a stredného podnikania zo dňa 22. 
12. 2003 rokovaniu MsZ predložila Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia 
MsÚ v Prievidzi.  
List bol adresovaný Ing. Františkovi Vrtákovi, riaditeľovi BIC Prievidza, s. r. o., v ktorom sa 
konštatovalo, že Správna rada NARMSP na svojom zasadnutí dňa 16. 12. 2003 schválila 
pridelenie finančných prostriedkov na rekonštrukciu budovy Priemstav C v sume             
6 213 483,-- Sk. 
K správe prijalo MsZ uznesenie č. 62/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 
Bod č. 14 – Návrh na odkúpenie majetku z konkurznej podstaty úpadcu THM, a. s. 
                    Prievidza 

 
JUDr. Jana Bezáková, v zast. mesta Prievidza, prítomných informovala  

o skutočnostiach ohľadom pohľadávok a uskutočnených rokovaniach s  jednotlivými 
zúčastnenými v rámci vyporiadania . 
K predloženej správe k návrhu na odkúpenie majetku z konkurznej podstaty úpadcu THM, 
a. s., Prievidza, prijalo MsZ uznesenie č. 63/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 30 poslancov za. 

 
 
 

Bod č. 4 – Informácia o možných lokalitách na umiestnenie sociálneho ubytovania  
                  v meste Prievidza  

 
Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia MsÚ v Prievidzi, prítomných 

informoval o možných lokalitách na umiestnenie sociálneho ubytovania v meste Prievidza. 
Po diskusii viacerých poslancov prijalo MsZ uznesenie č. 64/04, ktoré tvorí prílohu 
k zápisnici. 
Mestské zastupiteľstvo v uvedenom uznesení žiada primátora mesta rokovať 
o možnostiach realizácie sociálneho bývania s OSP, a. s., do konania aprílového MsZ. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
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Bod č. 5 – Informácia o nákladoch na prevádzkovanie ľadovej plochy  
                  na Námestí slobody v Prievidzi 
 

Informáciu o nákladoch na prevádzkovanie ľadovej plochy na Námestí slobody 
v Prievidzi, predložil rokovaniu MsZ Ing. Igor Detko, konateľ spoločnosti UNIPA, s. r. o., 
Prievidza.  
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., zdôraznil, že zriadenie ľadovej plochy na Námestí slobody 
V Prievidzi bolo šťastným riešením, pretože väčšia časť mládeže a rodín s deťmi, mohli 
tráviť voľný čas, najmä počas sviatkov a prázdnin. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 65/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 
 
Bod č. 6 – Návrh na výrobu a vysielanie vlastnej kontaktovej relácie s názvom    
                  „Primátor na ulici“  
 

Informáciu o návrhu na výrobu a vysielanie vlastnej kontaktovej televíznej relácie 
o aktuálnom dianí v meste Prievidza s názvom „Primátor na ulici“, prítomným poslancom 
predložila PhDr. Ivona Vojtášová, hovorkyňa primátora mesta. 
Uviedla, že úmyslom zriadenia uvedenej relácie je zapojiť do diania v našom meste hlavne  
mladšiu generáciu . 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 66/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 2 proti, 1 sa zdžal. 
 
 
Bod č. 7 – Návrh projektu vybudovania mestského rozhlasu v Prievidzi 
 

PhDr. Ivona Vojtášová, hovorkyňa primátora mesta, prítomným poslancom 
predložila návrh projektu vybudovania  mestského rozhlasu v Prievidzi.    
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 67/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 5 proti, 3 sa zdržali. 
 
 
 
Bod č. 8 – Projekt „hEUréka“  
 

Ing. Michal Mladý, zástupca primátora mesta, informoval prítomných o projekte 
„hEUréka“ a o akcii, ktorá sa bude konať 1. mája 2004. 
Ako Ing. Mladý uviedol, akciu po organizačnej stránke bude zabezpečovať umelecká 
agentúra ART MAFIA, Morovnianska cesta 62/2, Handlová a mestá Prievidza, Handlová, 
Bojnice a Nováky. V súvislosti s realizáciou projektu oboznámil prítomných s jednotlivými 
požiadavkami agentúry ART MAFIA a na spoluprácu mesta Prievidza v akcii „hEUréka“, 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 68/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Uznesením predložené požiadavky boli schválené s tým, že finančné prostriedky súvisiace 
so zabezpečením a spoluprácou mesta Prievidza  budú zaradené do 1. Úpravy rozpočtu 
mesta Prievidza na rok 2004. 
Hlasovanie: 30 poslancov za. 
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Bod  č. 9 – Návrh na prerozdelenie finančných prostriedkov zaradených v rozpočte  
                   mesta pre potrebu výborov volebných obvodov 
 

K poslaneckému  návrhu Ing. Michala Mladého, aby finančné prostriedky zaradené 
v rozpočte mesta pre potrebu výborov volebných obvodov boli v príslušnom roku  
prerozdelené v rovnakej výške pre každý výbor volebného obvodu s tým, že o použití 
prostriedkov bude rozhodovať príslušný výbor volebného obvodu, prijalo MsZ uznesenie 
č. 69/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 2 proti, 1 sa zdržal. 
 
 
Bod č. 10 – Žiadosť Slovenského rybárskeho zväzu o poskytnutie finančnej  
                     výpomoci  
 

Ing. Michal Mladý, zástupca primátora mesta, prítomným predložil žiadosť 
Slovenského rybárskeho zväzu – Mestskej organizácie, Bottova ulica 5, Prievidza, 
o poskytnutie finančnej výpomoci na zakúpenie násady pstruha dúhového v celkovej sume 
51 900,-- Sk. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 70/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 
 
Bod  č. 11 – Žiadosť spol. BIC Prievidza, s r. o., o finančný príspevok 
 

Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ v Prievidzi, prítomných informoval o žiadosti  
spol. BIC Prievidza, s. r. o., o finančný príspevok pre absolventov zahraničnej stáže, ktorá 
sa bude realizovať  v termíne od 01. 03. – 30. 05. 2004. 
Prednosta MsÚ uviedol, že spoločnosť žiada finančný príspevok v sume 100 000,-- Sk       
za účelom financovania absolventov zahraničnej stáže.  
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 71/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 proti, 3 sa zdržali. 
 
 

V ďalšej časti bodu rokovania Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, prítomným 
predložil žiadosť spol. BIC Prievidza, s. r. o.,  o finančný príspevok v sume 123 000,-- Sk 
na realizáciu 5-tich školení „Základy podnikania“ pre 120 záujemcov. 
K uvedenej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 72/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 proti, 1 sa zdržal. 
 
 
 
Bod  č. 12 – Návrh komisie mládeže a voľnočasových aktivít na udelenie ceny  
                     mesta Prievidza 
 

Michal Dobiaš, poslanec MsZ, prítomným predložil návrh komisie mládeže 
a voľnočasových aktivít MsZ na udelenie Ceny mesta Prievidza. 
Cena bola navrhovaná pre Milana Tomášika, bytom Prievidza, Rad L. N. Tolstého 3/3        
za významné úspechy na medzinárodnej úrovni, za osobnú angažovanosť pri napĺňaní 
občianskych aktivít, smerujúcich k uskutočňovaniu všeobecne prospešných cieľov, najmä 



 24

za podporu aktivity mladých ľudí na kultúrnom živote regiónov a za prezentáciu mesta 
Prievidza v zahraničí. 
V rámci prejednávaného bodu rokovania vzišla požiadavka poslancov na komisie MsZ, 
aby ďalšie návrhy na ocenenia Cenou primátora mesta predložili po odporúčaní 
jednotlivých komisií do 31. 03. 2004. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 73/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 
 

V ďalšej časti bodu rokovania k poslaneckému návrhu Michala Dobiaša             
na odkúpenie budovy Polikliniky I. Prievidza, Ul. J. Pauleho 1, Prievidza, z majetku 
Vyššieho územného celku TSK do majetku mesta, prijalo MsZ uznesenie č. 74/04, ktoré 
tvorí prílohu k zápisnici. 
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., vyjadril podporu poslaneckému návrhu Michala Dobiaša. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 
 
Bod  č. 13 – Návrh termínov MsR a MsZ na II. štvrťrok 2004 
 

Návrh zasadnutí podľa uvedeného bodu programu rokovaniu MsZ predložil Mgr. 
Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ v Prievidzi.   
Uviedol, že termíny zasadnutí mestskej rady (MsR) a mestského zastupiteľstva (MsZ)          
v II. štvrťroku 2004 budú v dňoch: 
– MsR: 13. apríla, 11. mája, 15. júna   
– MsZ:  27. apríla a 29. júna.  
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 75/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 
 

V ďalšej časti rokovania MsZ sa o slovo prihlásil Ján Kotian, poslanec MsZ, 
s poslaneckým návrhom na poskytnutie finančného príspevku v sume 1 mil. korún             
na činnosť Hornonitrianskeho futbalového klubu, Športová ulica.  37, Prievidza. 
V rámci rozpravy sa o slovo prihlásil Mgr. Ľubomír Pešl, poslanec MsZ, ktorý podporil 
pomoc mesta Prievidza pri financovaní mestského futbalu. 
K prejednávanému príspevku sa vyjadril i poslanec Ing. Mgr. Jozef Kobela, ktorý nastolil 
otázku, ktorá sa týkala financovania futbalu z transférov.  
Mgr.  Ľubomír Pešl, MUDr. Jaroslav Cigaňák a Ing. Michal Mladý, poslanci MsZ,  zhodne 
podporili návrh Jána Kotiana a vyjadrili súhlasné stanovisko s pomocou mesta             
pri financovaní činnosti mestského športového futbalového klubu, ktoré má v súčasnom 
období krízu a je potrebné túto preklenúť. 
K časti bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 76/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec proti a 5 sa zdržali. 
 
 

– k bodu 21 – 
„Interpelácie poslancov“ 

 
1. Stanislav Rajnoha podal informáciu ku kritickému stavu verejného osvetlenia             
na sídlisku Zapotôčky, čoho dôkazom je výpadok elektrickej energie v tejto časti mesta 
Prievidza. Uviedol, že po zisteniach od občanov, tento stav robia jednotlivé osoby 
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zámerne a tejto súvislosti s vyriešením problému a získania nápravy požiadal prítomného 
JUDr. Mariána Mikulu, náčelníka MsP v Prievidzi o pomoc a spoluprácu mestských 
policajtov. 
Ako ďalej uviedol Stanislav Rajnoha, majú v spoločnosti UNIPA, s r. o. v Prievidzi hlásenia 
od občanov, že o tých to skutočnostiach informoval MsP 
JUDr. Marián Mikula sa vyjadril, že s občanmi sa spolupracuje, ale problém je v tom, že 
keď sú pozvaní na vypočutie, tak sa nedostavia.  
K prejednávamému problému zaujal stanovisko Ing. Igor Detko a  uviedol, že problém je 
hlavne v tom, že káble sú popreštikávané. Primátor mesta poznamenal, že je to veľmi 
nebezpečné z hľadiska bezpečnosti.  
Ing. Rastislav Nedas sa zaujímal, či je možné namontovať kamerový systém, a či už boli 
zaznamenané niektoré priestupky, ktoré sa vyskytli hlavne na námestí a na starom 
sídlisku. Odpovedal JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, ktorý uviedol, že v dosahu, ktoré 
je možné kamerami zachytiť áno, avšak pri väčších vzdialenostiach osoby sú ťažko 
identifikovateľné. 
2. Mgr. Katarína Bubnášová, uviedla, že si všimla, že pracovníci, ktorí sú zamestnaní      
na VPP zametajú zastávky. Poznamenala však, že zastávka autobusu č. 5,             
na autobusovej stanici, je v zlom technickom stave, je tam prepadnutá strecha, ohrozuje  
občanov.  
Odpovedal Ing. arch. Vladimír Falát, vedúci odboru výstavby a regionálneho rozvoja MsÚ. 
ktorý uviedol, že bola uzatvorená zmluva s novou firmou, ktorá dodá 40 zastávok, údržbu 
a čistotu zabezpečuje TEZAS, s. r. o., Prievidza.  
Falát musí aj písomne odpovedať. 
 

– k bodu 22 – 
„  Z á v e r  „ 

 
 V závere zasadnutia MsZ primátor mesta poďakoval všetkým prítomným poslancom 
a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva        
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 
P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
................................................                                   .............................................      
       Zuzana Belanová                                                                Milan Budáč 
            overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                            Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                primátor mesta  
 
 
 
Zapísala: Iveta Litvajová 
                referent pre servis MsR a MsZ 



 26

 
 
 
 
 


